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	Form

表格
	ARF1


Companies Registry
Annual Return

公 司 註 冊 處
of an Oversea Company

海外公司周年申報表
	Company Number  公司編號

	F 


1
Company Name  公司名稱
	


	2
Year of Annual Return  周年申報表年度
	


(Note 註 2)
3
Period Covered by Accounts Enclosed  隨附帳目所涵蓋的會計結算始末日期
	
	
	
	To

至
	
	
	

	DD 日
	MM 月
	YYYY 年
	
	DD 日
	MM 月
	YYYY 年


4
Confirmation  確認書
This is to confirm that there has been no alteration in the documents and particulars delivered under section 333 other than the alterations, if any, notified under section 335 of the Companies Ordinance.

謹此確認，除根據公司條例第335 條所知會的各項更改(如有的話)外，根據第333 條所交付的文件及詳情並無任何更改。
	Signed
簽名
:


	
	
	

	(Name
姓名)
:
	(
)
	  Date
日期
:
	

	
	Director／Secretary／Manager／
Authorized Representative *

董事／秘書／經理／授權代表 *
	
	


* Delete whichever does not apply  請刪去不適用者
	Presentor’s Name and Address
提交人的姓名及地址

	For Official Use

請勿填寫本欄


Specification No. 1/98

指明編號第1/98號
ANNUAL RETURN OF AN OVERSEA COMPANY
Required by Companies Ordinance (Cap. 32)

Section 336(1)

Notes for Completion of Form ARF1
1.
Unless where section 336(6) of the Companies Ordinance applies, every oversea company must submit, at least once in every calendar year and at intervals of not more than 15 months, an Annual Return to the Registrar of Companies for registration.  This form may be used for making such annual returns.

2.
Please insert the period if certified copies of accounts and documents as required under section 336(1) or (4) are submitted together with this form.

公司條例（香港法例第32章）
第336(1)條規定提交的
海外公司周年申報表
填寫表格ARF1須知
附註
1.
除非公司條例第336(6)條適用，每間海外公司均須將一份周年申報表交付公司註冊處處長登記，每一公曆年須最少交付一次以及每隔不多於15個月交付一次。本表格可用作製備這些周年申報表。
2.
根據第336(1)或(4)條規定提交的帳目及有關文件的核證副本，如連同本表格一併遞交本處，請填寫該套帳目所涵蓋的期間。
